
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 31 

 
Днес, 21.07.2021 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта  и  

спорта  към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 /десет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Зам.-председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред: 

  

Тази точка бе водена от Зам. Председателя г-н Симеон Колев, тъй като г-жа Георгиева 

е вносител на доклада. 

 

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№СОА21-ВК66-6695/15.07.21 г. относно 

приемане на актуализиран списък на спортни обекти общинска собственост, предмет 

на управление и разпореждане за 2021 г. 

И.Димитрова поясни, че се налага актуализиране на списъка, за да може да бъде 

включен спортния обект в р-н Лозенец, тъй като районната администрация 

неколкократно е сезирала Столична община за изграждане на административна сграда 

отредена за спорт. Обекта се намира в близост до 21 ОУ „Хр.Ботев“. Включването в 

списъка ще даде възможност за стартиране на процедура и да се вземе решение за 

неговата визия. 

Т.Георгиева поясни, че сега ще се гледа актуализацията на списъка, а в следващите 

точки от дневния ред и самия доклад касаещ конкретния обект. 

Я.Тодоранова заяви, че познава обекта и районната администрация е положила 

усилия да намери инвеститор. Тя подчерта, че е необходимо да се включи и  районната 

администрация в тези дискусии. 

Т.Георгиева поясни, че на заседанието на комисията по финанси и бюджет е 

присъствал представител на района, който заяви, че подкрепя това предложение. 

Включването на обекта в списъка не е формално, тъй като ако не бъде включен в него, 

не може да се задейства процедура за инвестиция в този терен. 

Е.Йорданова заяви, че всички районни администрации са наясно с дневните редове на 

комисиите и щом в комисията по финанси и бюджет са потвърдили, че подкрепят 

включването на обекта, няма нужда да бъдат канени. 

Т.Георгиева подчерта, че конкретно за тази точка не са поканени на комисия, защото 

не са вносители на доклада и не е необходимо. 

П.Прошков поясни, че няма кмет на този район още от времето когато той е бил да не 

иска да и да не подкрепя подобна идея за да се развие едно спортно съоръжение без да 

се налага пряка инвестиция от СО. 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 
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9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По т.ІI от Дневния ред: 

Тази точка бе водена от зам. Председателя г-н Иван Пешев, тъй като г-жа Георгиева и 

г-н Колев са вносители на доклада. 

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№ СОА20-ВК66-3944/15/12.07.2021 г. 

относно предоставяне за безвъзмездно използване на спортен терен, находящ се в 

с.Мировяне. Тя сподели, че са направени две обществени обсъждания в с.Мировяне и 

бяха събрани м/у 360/380 подписа в подкрепа на футболни клуб, който в момента 

използва стадиона.  

На заседанието присъства председателя на футболния клуб „Спортист 13“ г-н Стоян 

Тодоров, който заяви, че в клуба тренират повече от 100 деца от селото и от други 

части от района. Тренировъчния процес се провежда всекидневно от лицензирани 

треньори и взимат участие в първенствата на БФС. В клуба има 7 национални 

състезатели, които са в различните гарнитури. Той заяви, че се ангажира с 

поддържането на терена, реновирането на сега съществуващата база, която в момента 

не се използва. Всички ремонти и поддръжки ще бъдат извършени със средства на 

клуба. 

Кралановски подчерта, че съществува неписано правило, когато става въпрос за 

безвъзмездно отдаване срока да не бъде повече от 5 години, с опция за удължаване с 

още 5 год., след като наемателите докажат с действията си за добре свършена работа. 

Т.Георгиева заяви, че не подкрепя това предложение. Да се запази така както е 

внесено.  

Е.Йорданова подчерта, че подкрепя г-жа Георгиева и не случайно в закона за спорта 

има срок до 30 год., тъй като инвестициите в изграждането и поддържането на 

спортни съоръжения са много големи. 

Я.Тодоранова предложи да не се намалява срока, а преескалиране на  решението, 

което  да позволи ревизия на петата година.  

Г-н Пешев предложи да се подложи на гласуване предложението на г-жа 

Я.Тодоранова. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател против 

2 Симеон Колев - зам. председател против 

3 Иван  Пешев - зам. председател въздържал 

4 Диян Стаматов против 

5 Екатерина Йорданова против 

6 Анна Стойкова против 
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7 Владимир Митов въздържал 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 3 

                                Против 5 

                               Въздържали се 2 

 

Предложението не се приема. 

 

Г-н Пешев подложи на гласуване  доклад вх.№ СОА20-ВК66-3944/15/12.07.2021 г. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски въздържал 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова въздържал 

11 Петко Димитров въздържал 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 3 

 

По т.ІII от Дневния ред:  

Точката беше водена от зам.-председателят Симеон Колев. 

 

Т.Георгиева запозна комисията с доклад вх.№ СОА21-ВК66-6349/3/14.07.2021 г. 

относно провеждане на процедура по учредяване на срочно и безвъзмездно право на 

строеж върху спортен обект - частна общинска собственост, актуван с Акт за публична 

общинска собственост №5326/2018г., представляващ УПИ П1-„за административна 
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сграда и спорт“, кв. 267, м. „Лозенец“-I част, с площ от 1 758 кв. м, находящ се в гр. 

София, ул. „Люботрън“. 

Г-н Сотиров - зам.-кмет на р-н Лозенец сподели, че са се опитвали да намерят 

инвеститори за тази сграда, но не са успели, тъй като средствата, които трябва да се 

вложат са много големи и инвеститорите се отказват. Районната администрация не е 

уведомена, че са предприети такива действия от страна на общинските съветници. Той 

подчерта, че се надява в бъдеще да се работи съвместно по темата. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.ІV от Дневния ред: 

 

М.Младенов – кмет на р-н Люлин представи доклад вх.№ СОА21-ВК66-

6501/1/14.07.2021 г. относно провеждане на процедура по учредяване на срочно и 

безвъзмездно право на ползване върху спортен обект - публична общинска 

собственост, актуван с Акт за публична общинска собственост № 8713 от 25.03.2014 г. 

представляващ УПИ У1-„за озеленяване с режим на ТГО“, кв. 24, м. „Люлин-2 м.р.“ с 

площ от 7 128 кв. м, ведно с построената в него обслужваща масивна сграда - 

съблекалня със ЗП 268 кв. м., изградена ограда, настилка, затревяване върху дренаж, 

спортни съоръжения-врати  и писмо вх.№ СОА21-ВК66-6501/3/16.07.2021 г. Той 

сподели, че това е поредна стъпка в опит да се привлекат инвеститори в лицето на 

спортни субекти, федерации, клубове съгласно Закона за спорта и Наредбата на СО, 

което ще спомогне едни запустели терени и игрища да се превърнат в модерни 

спортни бази. От 2017 г. се провеждат разговори с БФС, който има инвестиционни 

намерения към този терен. Той подчерта че процедурата ще е състезателна и може да 

се появят други инвеститори с по добър бизнес план. 



 

 

 6 

Я.Тодоранова заяви, че не вижда нещо неотложно и  е редно първо да се приеме на 

сесия на СОС промените в Наредбата  за управление на спортни имоти и след това да 

се гледат такива доклади. 

Т.Георгиева подчерта, че приемането на доклада е абсолютно неотложно, тъй като 

предстои лятна ваканция и няма да забави изграждането на спортна инфраструктура 

на територията на София. 

Я.Тодоранова заяви, че не се опитва да стои срещу решения, които са добри за 

общината, но има ред които е редно да се спазва. 

М.Младенов подчерта, че по смисъла на правото и на нормите няма никакъв проблем, 

тъй като докладите са под условие, тоест, ако Наредбата влезе в сила тогава ще се 

процедират тези доклади. Той заяви, че държи докладите по т.4 и т.5 от дневния ред да 

бъдат гласувани, защото има администриране на процедурата, един месец за 

подготовка за пускане на конкурса и два месеца период, в който федерации и спортни 

клубове ще имат за да прилагат своите инвестиционни намерения. Предстои и второ 

решение на СОС, с което се определя този който е спечелил. Това са 6-7 месеца тежка 

процедура и за това е важно да се пести максимално времето. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение под условие. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски 

За 

Под 

условие 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.V от Дневния ред: 

 

М.Младенов запозна комисията с доклад вх.№ СОА21-ВК66-6501/2/14.07.2021 г. 

относно провеждане на процедура по учредяване на срочно и възмездно право на 

строеж върху спортен обект - публична общинска собственост, актуван с Акт за 
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публична общинска собственост № 9881 от 04.01.2018 г. представляващ УПИ 111-

спортен комплекс-СО, кв. 13 по РП на м. ,Люлин-6 м.р.“ с площ от 14 695 кв. м. 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски въздържал 

9 Николай Николов - 

10 Яна Тодоранова въздържал 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  10 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се 2 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.35 ч. 

 

 

Протоколът е изготвен на 22.07.21 г. 

 

 

Експерт:  П            Председател:                П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                  П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

                  Зам. предс.:               П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


